
USB-C to HDMI Cable
Support 4K@60Hz & HDCP2.2
Aluminium housing with gold-plated connector

Thanks for choosing this product! Please be reminded that the information in this 
document is subject to change from time to time without notice, no guarantee can 
be given to the correctness of its contents, and makes no representations of 
product warranty.

Product Overview
This cable helps sync your compatible USB-C smartphone or laptop screen to 
TV/display, to access your content on a 4K Ultra HD or HD screen without any lag 
and buffer. The cable is compatible with the devices which support “DisplayPort 
Alternate Mode”(DP Alt Mode) such as MacBook Pro 2019 & before, iPad Pro 
(3rd gen & 4th gen), Samsung Galaxy Tab S6, Samsung Galaxy S8 and more. 
Just plug into your devices and it's ready to use. With the thoughtful easy-grip 
design, simply plug in and out.

Please be reminded that NOT all USB-C ports could output video. Please make 
sure the USB-C port on your device supports DP Alt Mode before using it.

FAQ
1.)  Why my television / monitor can’t support 4K @60Hz resolution?
Please make sure both your source device and display equipment are able to 
support 4K @60Hz high definition. Since the HDMI connection is built by all the 
components, all of them should meet the requirement in order to reach 4K@60HZ 
resolution.

2.) Why my TV can’t recognize the video source?
Please check if the USB-C port of your source device supports Thunderbolt 3 or 
DP Alt Mode. Furthermore, please switch to the corresponding HDMI source 
channel according to the HDMI port on your display device.

Note
1. Improper using, disassembling, or any other operation that does not follow 

this instruction will result in damage to your devices or this hub. We will not 
abide by any compensation or maintenance responsibility under this 
circumstance.

2. You would better not to switch to other source channel or unplug the 
connector before the streaming stops. Otherwise, the audio and video signal 
might be played improperly.
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感謝購買此產品！請留意，本手冊提供的產品資料有可能會隨著時間而有
所更改，與本手冊中的內容或會有所出入，恕不另行通知，並且不構成產品保
用的保證事項。

產品簡介

此產品可幫助您，將兼容的USB-C智能手機或筆記本電腦，同步到4K 
Ultra HD或HD電視/顯示器，享受大螢幕的樂趣，且沒有任何滯後和緩衝。此產
品兼容支持“DisplayPort Alternate Mode”（DP Alt Mode）的裝置，例如
MacBook Pro 2019及之前版本、iPad Pro（第三代和第四代）、三星Galaxy 
Tab S6、三星Galaxy S8等。只需連接到您的裝置，即可使用。憑藉貼心的易握
設計，輕鬆接入和拔出。

請注意，並非所有USB-C端口都可以輸出視頻。使用此產品之前，請確保裝置
上的USB-C端口支持DP Alt Mode。

常見問題解答

1. ) 為什麼我的電視/顯示器不支持4K @ 60Hz分辨率？
答: 請確保您的視訊源裝置和顯示設備，均能夠支持4K@60Hz超高清畫面。由

於每次HDMI的連接，均由所有組件共同構建的，因此所有組件都應符合所
需標準，以達到4K@60HZ分辨率。

2.) 為什麼我的電視無法辨認視訊源？
答: 請確保您的視訊源裝置和顯示設備，均能夠支持4K@60Hz超高清畫面。由

於每次HDMI的連接，均由所有組件共同構建的，因此所有組件都應符合所
需標準，以達到4K@60HZ分辨率。

注意事項

1.   任何不當操作、拆開或改裝、未有按照本手冊的指示使用此產品，均有機會
導致此產品或你的裝置損毀或故障。在此情況下，本公司將不會就此承擔任
何責任或賠償。

2. 請盡量減少或避免在串流停止之前，將電視畫面切換到其他視訊源頻道或拔
下連接器。否則，音頻和視頻信號可能無法正確播放。

Przewód USB-C – HDMI
Wspiera 4K@60Hz & HDCP2.2
Aluminiowe końcówki z pozłacanymi wtykami

Dziękujemy za wybór naszego produktu. Prosimy mieć na uwadze, że informacje 
zawarte w tej instrukcji, ze względu na rozwój technologii, mogą się 
zdezaktualizować po pewnym czasie.
Instrukcja nie stanowi dokumentu gwarancji produktu.

Opis produktu
Ten przewód służy do synchronizowania smartfonu lub laptopa z USB typu C z 
telewizorem lub innym wyświetlaczem, żeby wyświetlać obraz 4K Ultra HD czy 
Ultra HD bez opóźnień i zakłóceń. Kabel jest kompatybilny z urządzeniami, które 
obsługują „DisplayPort Alternate Mode” (DP Alt Mode) np. MacBook Pro 2019 i 
wcześniejsze, iPad Pro (3rd gen & 4th gen), Samsung Galaxy Tab S6, Samsung 
Galaxy S8 I inne. Wystarczy połączyć urządzenia i są gotowe do działania. 
Zaprojektowane w przemyślany sposób obudowy wtyków są łatwe do wsunięcia 
i wysunięcia.

Proszę mieć na uwadze, że nie wszystkie porty USB-C mogą przesyłać sygnał 
video. Upewnij się przed użyciem, czy port USB-C w Twoim urządzeniu wspiera 
tryb DP Alt Mode.

Najczęściej zadawane pytania
1.)  Dlaczego mój telewizor/monitor nie obsługuje rozdzielczości 4K@60Hz?
Upewnij się, że oba urządzenia: źródło sygnału i wyświetlacz wspierają 
rozdzielczość 4K@60Hz. Przewód HDMI spełnia wszystkie wymagania, żeby 
przesyłać sygnał w rozdzielczości 4K@60Hz.

2.) 2.)Dlaczego mój telewizor nie rozpoznaje źródła video?
Sprawdź, czy port USB-C urządzenia źródłowego wspiera Thunderbolt 3 lub DP 
Alt Mode. Przełącz się na odpowiedni kanał źródłowy HDMI zgodnie z portem 
HDMI urządzenia wyświetlającego.

Uwaga
1. Nieprawidłowe użycie, rozmontowanie czy jakiekolwiek inne działanie 

niezgodne z zaleceniami instrukcji może skutkować uszkodzeniem czytnika 
oraz podłączonych urządzeń. W takim przypadku nie ponosimy żadnej 
odpowiedzialności związanej z odszkodowaniem czy konserwacją produktów.

2. Podczas transferu danych przez złącze USB lepiej nie rozłączać wtyczek 
przed zakończeniem pracy, ponieważ transmisja zostanie przerwana na kilka 
sekund. Należy bezpiecznie rozłączyć urządzenia przed wysunięciem 
wtyczki.

Instrukcja użytkownika
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